
Protokół Nr 11/2022 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 21 października 2022 r. 
 
Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej  
Obecni wg załączonej listy. 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie aktualizacji Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu Spółki 
z ograniczoną odpowiedzialnością Regionalne Wodociągi i Kanalizacja  z siedzibą 
w Białogardzie na obszarze miasta Białogard na lata 2021-2023 – druk F, 

b) w sprawie stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu stosowanej przy zwrocie rodzicom 
kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców - druk A, 

c) w sprawie zasad i trybu korzystania ze stanicy kajakowej w Białogardzie – druk B, 
d) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022 – druk C, 
e) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2022-

2031 – druk D, 
3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia.              

         
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 800 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 
Szyszlak. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji, głosując: za-5  (jednogłośnie).  
 
Ad 2  

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 
a) w sprawie aktualizacji Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu Spółki 
z ograniczoną odpowiedzialnością Regionalne Wodociągi i Kanalizacja  z siedzibą 
w Białogardzie na obszarze miasta Białogard na lata 2021-2023 – druk F, 

          Przedstawili: Prezes RWiK Sp. z o.o. Rafał Słowik  
 Wiceprezes RWiK Sp. z o.o. Karol Lisowski poinformował dodatkowo, że  
w przeciągu 3 lat niezbędna będzie budowa, przebudowa czy modernizacja 
oczyszczalni ścieków 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
M.Smoliński – pytał czy inwestycje ulic: Grunwaldzkiej, Moniuszki, Piastów są ujęte do 

realizacji na 2023 rok? 
Wiceprezes – odpowiedział, że są w planie te ulice, do realizacji. 
 

W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 



Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
b) w sprawie stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu stosowanej przy zwrocie rodzicom 

kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów oraz rodziców - druk A, 
    Przedstawiła: Marta Grabczyńska Naczelnik Wydz. Edukacji  
 

Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
c) w sprawie zasad i trybu korzystania ze stanicy kajakowej w Białogardzie – druk B, 
Przedstawiła: Zastępca Burmistrza Karolina Siwek 
 

Po wyczerpaniu głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 

d) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2022 – druk C, 
    Przedstawiła: Skarbnik Miasta Iwona Kubiak z autopoprawką węglową 
 

Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
e) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2022-
2031 – druk D, 
    Przedstawiła: Skarbnik Miasta Iwona Kubiak 
 

Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. 

Ad 3 
W sprawach różnych nie poruszono żadnych spraw. 

Na tym zakończono w/w punkt. 

Ad 4 
Po wyczerpaniu tematyki o godz. 900 zakończono Komisję. 

Protokołowała: M.Zimmer 
           Przewodniczący Komisji 

                 /-/   Paweł Szyszlak 


